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Onderwerp Stand van zaken glasvezel buitengebied
Betreft het ee n raadsvoorstel/raadsmededeling
in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Economie

Portefeuillehouder wethouder Lok

Schriftelijke vraag

Tijdens de raadsvergadering van22 november jl. is de motie "Snelglasvezel buítengebied
noodzakelijk" met een ruime meerderheid aangenomen. Met deze motie ís de verplichte
graafdiepte voor glasvezel in het buitengebied teruggebracht van 60 cm naar 40 cm (daar waar
mogelijk) en is gevraagd om een open en goede communicatie naar de doelgroep.
Doel van de motie is feitelijk om aanbieders aan te trekken die bereid zijn glasvezel aan te leggen in
ons buitengebied. Daar waar de meeste omliggende gemeenten hun buitengebied al hebben
voorzien van glasvezel, is dit in de gemeente Roosendaal namelijk nog steeds niet het geval hetgeen
zorgt voor achterstanden op diverse fronten.

Tijdens deze raadsvergadering en al eerder tijdens de commissievergadering over dit onderwerp,
gaf de portefeuillehouder aan reeds in gesprek te zijn - dan wel op zeer korte termijn in gesprek te
gaan - met een aantal kandídaat-aanbieders. Hij was hoopvol gestemd op een positieve afloop,
hetgeen zou moeten leiden tot spoedige aanleg van glasvezel in het buitengebied van onze
gemeente door één van deze aanbieders.

We zijn inmiddels enkele weken verder en zijn erg benieuwd naar de stand van zaken en hebben
derhalve enkele vragen aan de portefeuillehouder:

L Met hoeveel aanbieders bent u serieus in gesprek en/of gaat u nog in gesprek?
2. Wat is de uitkomst / stand van zaken van de reeds gevoerde gesprekken?
3. Zijn er nog andere relevante ontw¡kkelingen op dit dossier?
4. ls er al een soort van actuele tijdsplanning van het vervolgproces? Zo ja, hoe ziet die er uit? Zo

nee, waarom niet?
5. Bent u bereid ons periodiek op de hoogte te houden omtrent de vorderingen in dit dossier? Zo

ja, op welke wijze en in welke frequentie gaat u dat doen? Zo nee, waarom niet?

Namens de fractíes van:

Roosendaalse Lijst, Eric de Regt

VLP, Arwen van Gestel



Wii beantwoorden uw vragen als volÊt:

L. Met hoeveel aanbieders bent u serieus in gesprek en/of gaat u nog in gesprek?

Er is inmiddels met 5 partijen gesproken, afgelopen maandag had het gesprek met de 5e

belangstellende pa rtij plaats.

2. Wat is de uitkomst / stand van zaken van de reeds gevoerde gesprekken?

Alle marktpartijen geven oon dot ze op basis van hun businesscase daodwerkelijk zijn
gei'nteresseerd in de oanleg van glasvezel in ons buitengebied.

3. Zijn er nog andere relevante ontwikkelingen op dit dossier?

Een van de 5 morktpartijen heeft zeer onlangs een oonvroog voor een vergunning voor de oonleg
von glasvezel ingediend. Deze aanvroag wordt momenteel beoordeeld.

4. ls er al een soort van actuele tijdsplanning van het vervolgproces? Zo ja, hoe ziet die er uit? Zo
nee, waarom niet?

Het is vooral oon de morkt om te komen met een tijdsplanning von het proces om te komen tot
aonleg von glosvezel. We kunnen olleen aandringen / stimuleren om, als de vergunning is
ofgegeven doar snel mee te komen.

5. Bent u bereid ons periodiek op de hoogte te houden omtrent de vorderingen in dit dossier? Zo
ja, op welke wijze en in welke frequentie gaat u dat doen? Zo nee, waarom niet?

Daodwerkelijke octiv¡te¡ten door een morktpartij, in de vorm van uitvroag onder inwoners in het
buitengebied zal, noor oller waarschijnlijkheid, begin 2079 worden opgepakt door die
marktpartij. De uiteindelijke plonning van uitvraog tot reolisatie door morktpartijvoorol aon de
marktportij en zol moatgevend zijn voor de voortgong.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd

Het col van uders,
Name

Wethouder Economie, Vergunningen en Bereikbaarheid en Mobiliteit


